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Medlemmar slipper betala tysta ringklockor
Elfirman som avlägsnade porttelefonerna medger att man kände kände till att 
ringklockorna var sammankopplade med porttelefonerna. Att ringklockorna slutade 
fungera berodde alltså på ett misstag. Det betyder att man tar på sig ansvaret och 
kostnaden för att åter sätta ringklockorna i funktion. Även Hansson och Hööglund påtar 
sig ansvar för missen.
– Vi rättar till detta. Det skulle inte kännas bra om enskilda lägenhetsinnehavare behövde 
betala på grund av ett misstag som har begåtts av mig och entreprenören, säger Johan 
Hansson på HH.
De ringklockor som tidigare inte fungerade kommer troligen inte att beröras.

Två nya namn i styrelsen
Elisabeth Antonsson och Hanna Forslund är nya namn i årets styrelse vilka valdes på 
stämman 17 maj. Lennart Mörner omvaldes på två år. Philip Hagstrand är sedan tidigare 
vald fram till 2017. De tidigare ledamöterna Patrik Foberg och Maria Rindeskär valdes 
som suppleanter tillsammans med Leif Bruhn.
Efter styrelsens konstituerande möte direkt efter årsstämman har styrelsens ledamöter 
följande arbetsuppgifter:
Lennart Mörner, ordförande och informationsansvarig
Hanna Forslund, vice ordförande och ekonomiansvarig 
Elisabeth Antonsson, sekreterare
Philip Hagstrand, fastighetsansvarig
Suppleanten Maria Rindeskär är miljö- och gårdsansvarig.

Bordläggning istället för trappförbud
En livligt debatterad punkt på stämman var nr 17a som handlade om ifall 
lägenhetsinnehavare med franska fönster skulle få anlägga trappsteg eller inte. 
Styrelsen yrkade på att det skulle tillåtas. De flesta som begärde ordet var dock starkt emot
trappsteg till marknivå. Troligen skulle därför stämman ha gått emot styrelsens yrkande 
och i stället röstat för ett förbud. Men frågan gick aldrig till ett sådant avgörande.  
Stämmoordföranden föreslog nämligen att ärendet skulle bordläggas vilket också 
beslutades. 
Stämmans ordförande lade även fram ett förslag som i princip var likadant som punkten 
17 b, nämligen att styrelsen ska ta fram ett förslag på utformning av trappsteg och villkor 
för användandet av marken. Detta vann bifall. Stämman beslutade således att dels avstå 
från möjligheten att förbjuda trappsteg redan i år, dels begära ett förslag på något som 
förmodligen de flesta närvarande inte vill ska genomföras. 
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Föreningen skuldfri i oktober
Efter att den förra styrelsen betalat av lån i år på drygt sex miljoner återstår tre lån att 
återbetala på sammanlagt 1 672 000 kronor.  Det första (500 000 kr) ska lösas redan första 
juni och de två övriga sista juli respektive sista september. Därefter återstår drygt en 
miljon på bankkontot som till största delen går till renoveringen av hissen. 

Samma arvode till förtroendevalda även i år
Årsstämman beslutade att arvodet till styrelseledamöter och suppleanter ska vara ett 
tusen kronor per lägenhet och år, det vill säga sammanlagt 36 000 kronor exklusive sociala 
avgifter. Det är samma belopp som gällde förra verksamhetsåret. Beloppet ska fördelas 
efter ansvar, arbetsinsats och närvaro.
Även föreningens båda internrevisorer kommer att arvoderas. De får 1 500 kronor vardera.
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